
 

 

September 2023 
 

Grade 9 Public Health School Immunization Clinic 
 
Dear Parent/Guardian: 
 
Horizon Health Network Public Health will be offering the following vaccine to all grade 9 students this 
year: 
 

Meningococcal vaccine  offers protection against invasive meningococcal disease caused by 
Neisseria meningitis type A, C, Y and W-135. 
 

 
The date for the clinic at HARBOURVIEW HIGH SCHOOL will be NOVEMBER 29, 2023.  
Please:  

1. Read the information for the vaccine.  meningitis.pdf (gnb.ca) 

2. Visit online consent to complete the consent/refusal. This should be completed whether 

the student is being immunized or not. Please ensure the consent is completed by DATE. 
 

3. The students will be sent home with the info card as shown below. If you require paper 
copies of the information and consent, please inform your school. 

 

 
 

If you have any questions, please contact me at 506-658-2269 or Claire.McLeod@gnb.ca.  
 
Sincerely, 
 
Claire McLeod 
Public Health Nurse  
 
 

https://www2.gnb.ca/content/dam/gnb/Departments/h-s/pdf/en/CDC/HealthProfessionals/meningitis.pdf
https://www.pxw1.snb.ca/snb9000/product.aspx?productid=A001PH40100A&l=e
mailto:Claire.McLeod@gnb.ca


 

 

 
Septembre 2023 
 
Clinique d’immunisation de la Santé publique pour les élèves de la 9e année 
 
Cher parent/tuteur, 
 
Cette année, la Santé publique du Réseau de santé Horizon offre le vaccin suivant à tous les élèves de la 
9e année : 
 

Le vaccin contre le méningocoque offre une protection contre les maladies invasives à 
méningocoques causées par les méningites à Neisseria de type A, C, Y et W-135. 

 
La clinique de vaccination à Harbourview High aura lieu le 29 novembre 2023. 
 
S'il vous plaît :  

1. Lire les informations relatives au vaccin. meningitis.pdf (gnb.ca) 
 

2. Visitez le site online consent  et remplissez le formulaire de consentement/refus en ligne avant 
le DATE. Ce formulaire doit être rempli, que l'élève soit vacciné ou non. 

 
3. Les élèves apporteront à la maison la carte d'information présentée ci-dessous. Si vous avez 

besoin de copies papier des informations et du consentement, veuillez informer votre école. 

 

 

 
Pour toute autre question, veuillez communiquer avec le bureau de la Santé publique au  
506-658-2269 ou claire.mcleod@gnb.ca 
 
Sincèrement, 
 
Claire McLeod 
Infirmière immatriculée - Santé publique 
 

https://www2.gnb.ca/content/dam/gnb/Departments/h-s/pdf/en/CDC/HealthProfessionals/meningitis.pdf
https://www.pxw1.snb.ca/snb9000/product.aspx?productid=A001PH40100A&l=f
mailto:claire.mcleod@gnb.ca

